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 24/71 – 17פרוטוקול מישיבה מליאה מספר 
 

 בחדר הישיבות.  התשפ"  חשווןב 'ד 5.11.24 -התקיימה ביום שלישי ה
 

  ראש המועצה   מר אלי אבוטבול                        משתתפים:  
 חבר מועצה   מר יגאל הקר                        

 חבר מועצה  מר אריה פולק  

 חברת מועצה  קניגשטיין גב' רוני  

 חברת מועצה  גוטמן -ד"ר לימור זר 

 חבר מועצה  מר אילן עמרני  

 חבר מועצה   מר נתנאל גולדברג                           

 חברת מועצה  גב' אודליה קדמי 

 חברת מועצה    גב' דגנית אזולאי                   

 חברת מועצה  גב' צילה רשף  

 חברת מועצה  אביגיל דולב ד"ר  

 חבר מועצה  מר דודי רוזנצוייג 

 חבר מועצה  מר מאיר ואנונו  

   

 חבר מועצה  מר צחי ברוך  : הצטרפו 

 חבר מועצה  מר דודו ברנס  

   

 המועצה  מזכיר תן י בינד מר נוכחים: 

 גזבר המועצה  מר אבי הוסמן  

 מהנדסת המועצה  גב' רות ברנס  

 

 זכר נפטרים  •

 גוטמן -לימור זר  – 14/24לתיקון פרוטוקול בקשה  •

 

 הצעה לסדר:

 אביגיל דולב  –תקצוב רכישת מיגוניות לתיכון המושבה 

 סדר יום:

תב"ר   .1 ל  390,000-ב  2202הגדלת  רח'   810,000- ₪  ושדרוג  מדרכה  ביצוע   ₪

 החי"ל. 

אבי הוסמן יחליף את מירב תירם   –החלפת נציג עובד מועצה בדירקטוריון זמארין   .2

 במקום טליה מבור. 

 . 2/24פרוטוקול ועדת הנחות  –דיווח   .3
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 זכר נפטרים •

 

 . 31.10.24 עד 1.10.24ראש המועצה מעלה את זכרם של הנפטרים מיום  

פנצה יבה, מלצר יצחק, רישל נתן, נש הרי, כוכבי עמיהוד, קילברט חוה, פרידלנדר לוסיאן, 

 נירה, כהן לילי, טופז מלכה.   בכלר

 חברי המועצה והנוכחים מכבדים את זכרם בקימה.

 

 

 גוטמן -לימור זר –  14/24בקשה לתיקון פרוטוקול   •

 

 .(לפרוטוקול 8 'עמ) הצעה לסדר היום תב"ר לתכנון מבנה רב תכליתי :1 נושא

 

 שאמרתי:מבקשת שהפרוטוקול יכלול גם את הדברים הבאים  -גוטמן -לימור זר

ס,  "יש בעיית תחבורה קשה במיקום שהוצע. כבר היום המקום פקוק בגלל ביה"ס החיטה, מתנ"

ועוד שכונת    ,קנטרי  דרך  לגישה  אפשרות  אין  אהרון.  בדרך  הבעיה  את  להחמיר  והולכים 

 התזמורת כי התב"ע קובע שלא יהיה מעבר.

 "האם נשקל השטח החום שיש בנוה שרת, מה שהיה מיועד לבית ספר קשת?

 

 החלטה: 

 התיקון מאושר פה אחד 

 

 ( לפרוטוקול 9עמ' ) 2237תב"ר    :2נושא 

 

 לפרוטוקול. להוסיף את תשובת היועמ"ש מבקשת   - גוטמן-לימור זר

פרוטוקול ישיבת מועצה איננו תמלול ולא צריך להכיל כל    –ראש המועצה אלי אבוטבול  

להוסיף דברים שאמר או לדייק אותם, אך  אמירה שנאמרת בדיון. חבר מועצה יכול לבקש  

 לא ניתן להוסיף דברים של דוברים אחרים. 

 
 

 15/24אין הערות לפרוטוקול   •

 

 צחי ברוך מצטרף לישיבה •
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 צעה לסדר:ה

 אביגיל דולב  –תקצוב רכישת מיגוניות לתיכון המושבה  

, מדינת ישראל נמצאת המתקפה בלתי פוסקת בעיקר ליישובי 7.10.24מאז ה    -אביגיל דולב  

 הצפון, אך גם קיימת זליגת קטב"מים וירי רקטות לאזור זכרון יעקוב ואף יותר דרומה. 

בהחלטה מושכלת של  ראש המועצה ומחלקת החינוך בזכרון יעקב, הוחלט כי לתמידי 

י"ב, -התיכון ילמדו במתכונת של למידה מרחוק בחלק מהימים, תוך רוטציה בין השכבות ט 

 עקב מחסור במיגוניות בשעת חירום עבור כל תלמידי התיכון. 

מצב זה אינו תקין, וראוי לתיקון לאלתר. תלמידי התיכון חוו את ימי הקורונה וכעת את  

 באוקטובר, והם אינם זוכים לרצף לימודי משמעותי.  7מלחמת ה  

י"ב האמורים השנה לגשת  –בעיקר מצב זה של למידה בזום מקשה על תלמידי י"א 

 לבחינות הבגרות.  

למידה שכזו היא למידה לא משמעותית ויש חשש כבד שהתלמידים לא יספיקו את כל  

החומר הנדרש. אנו מבקשים לתקצב לאלתר מיגוניות אשר ישלימו את המתחמים המוגנים  

 בתיכון המושבה, ובכך לא יהיה צריך לבצע למידה מרחוק בשעות חירום. 

יצוין כי אתמול התקבלה החלטה ע"י ראש המועצה ומחלקת החינוך כי התלמידים יחזרו 

ללמידה מלאה מדרג התגוננות ירוק. אבל מצב זה יכול להשתנות בין רגע, ולכן על מועצה  

 להכין את המרחבים המוגנים בתיכון באופן מלא ולאפשר למידה רציפה גם בעיתות משבר 

כאמור נבקש לתקצב רכישת מיגוניות כך שישלימו את כל המרחבים המוגנים הנדרשים 

 בתיכון המושבה.  

   2.11.24מצ"ב מכתב חזרה ללמידה במתכונת ירוקה שיצאה ב 

 החלטה: 

 לדיון. את הנושא מאושר פה אחד לעלות 

 

 .ברנס מצטרף לישיבה דודו •

 

לפני הגשת ההצעה היה נכון להתייעץ עם הקב"ט או איתי    –ראש המועצה אלי אבוטבול  

בשל מספר עובדות. הראשונה משרד    הבקשה לא ישימה  כוללת.  כדי לקבל תמונהלסדר  

לפעול על    ה שמנחהנחיות פיקוד העורף  החינוך לא מאפשר יותר ללמד בזום, השנייה היא  

 .  טענות על פערי מקלוטקשר ל לא ל הכי מוגן שישפי מדיניות 

על מנת להמשיך ללמד  ישיבות שוטפות עם מנהלת התיכון ומנהלת המחוז    אנחנו מקיימים

   .יקבלו הקלות בבגרותבאופן חד צדדי תלמידים לא בזום. אם נקבל החלטה כזו 
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 .הכי מוגן שישהרשויות המקומיות השכנות פעולות על פי מדיניות כל 

מיגוניות,   ספר.  לגבי  לבתי  מיגוניות  לרכישת  תב"ר  יאשר  לא  הפנים  לכך  משרד  מעבר 

היתרים  ולא נקבל    גוניותיעשרות מוגם אם נחליט על כך, נדרש ללא מרחב מוגן    ןמיגוניות ה

להציב אותן היות ואין מספיק שטחים. אבקש מקב"ט המועצה, סהר ליפשיץ, לפרט יותר  

 בכל הקשור למדיניות ההתגוננות. 

ניתנו פתרונות   .בשוטף עם נציגי פיקוד העורףאנחנו מקיימים התייעצויות    –סהר ליפשיץ  

 גוניות הן לא מיגון תקני לכן עדיף הכי מוגן שיש בבית הספר. יהכי טובים במצב הקיים. מ

  , תקרות מגינות יותר ממיגונית. פרט לכך ריצה למיגונית בשטח פתוח מהווה סכנה גדולה 2

 לא תיתן פתרון ותגביר את הסיכון.  

את ההצעה לסדר כך שהמועצה תבנה  לתקן  מודה על ההסברים ומבקשת    –אביגיל דולב  

 תוכנית כוללת להכנת מרחבים מוגנים.

אבוטבול   אלי  המועצה  ל  –ראש  חופשית  יד  ניתןשיציג    קב"טנותן  כיצד  לשפר    למליאה 

 תקציב לנושא.הנושא יוצג במליאה הבאה ובמידת הצורך נאשר גם . בכלל הישוב מיגונים

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד להביא את הנושא לדיון במליאה הבאה.
 

₪ ביצוע מדרכה ושידרוג רח'   810,000- ₪ ל 390,000- ב  2202הגדלת תב"ר  .1

 החי"ל.

 

אבוטבול  ר אלי  המועצה  תחבורתיים     –אש  למרכז  היפנו  שנעשו  שינויים  היציאה  את 

 לאור זאת יש לשדרג את התשתיות ברחוב זה. רחוב החי"ל  המושבה דרך

ברנס   הת  –רות  את  לשפר  להסדיר  ,  שתיתמבקשים  הכביש,  צידי  בשני  מדרכות  להוסיף 

 ₪.  700,000-עלות הפרויקט כ .רחוב צרגבהים ומעברי חציה. מדובר ב

לקרן פיתוח  שונה  מהיטלי השבחה, למה    והכספים לתב"ר זה היבמקור    –גוטמן  -לימור זר

 כבישים. לא בטוחה שמשרד הפנים יאשר. 

משרד הפנים ו זה היעוד של הקרן   .בעברכבר  הוסבר  הנושא    – ראש המועצה אלי אבוטבול  

   כבר אישר פרויקטים דומים בעבר וקיבל את עמדת המועצה. 

כאשר מבקשים להגדיל פרויקט במאות אלפי ₪, נכון יהיה לתת פירוט    –  נתנאל גולדברג

 בקש להבא לפרט. מעל הסיבות להגדלה. 

 ם הבקשה.עסכים מ  –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 החלטה: 

₪ עבור ביצוע מדרכה    810,000- ₪ ל  390,000- ב  2202מאושר פה אחד הגדלת תב"ר  

 ושידרוג רח' החי"ל מקרן פיתוח כבישים ומדרכות. 
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אבי הוסמן יחליף את מירב   –החלפת נציג עובד מועצה בדירקטוריון זמארין   .2

 טליה מבור. ולא אתתירם 

 

אבוטבול   אלי  המועצה  עבודתה    –ראש  את  לסיים  ביקשה  תירם  שמירב  העובדה  לאור 

בישיבה מיום   כפי שנקבע  את טליה מבור  בי הוסמן יחליף את מירב תירם ולאבמועצה, א

6.8.24 . 

שגזבר המועצה ישמש כדירקטוריון    ניםניגוד עניי  רואה פההאם אתה לא    –לימור זר גוטמן  

 בעמותת זמארין? 

מדובר ביתרון, ישבנו השבוע בישיבות עבודה יחד עם מנהלת    –אלי אבוטבול  ראש המועצה  

צליחו לגלות.  י דברים שאחרים לא  במקצועיות שלו הוא יכול לזהות  הכספים של העמותה ו

 אבי יכול להביא מהידע הרב שלו. החלטה טובה למערכת. 

 

 החלטה: 

 בדירקטוריון זמארין.   ולא את טליה מבור   אבי הוסמן יחליף את מירב תירם  –  מאושר פה אחד 

 

 . 2/24פרוטוקול ועדת הנחות   –דיווח  .3

 
 

 

 

 

 

 

 

 ביתן רשם: דני 

 

 

 

 

 אלי אבוטבול                               דני ביתן                                            

 מזכיר המועצה          ראש המועצה                                                             

 העתק: חברי המועצה 

 נוכחים           

 מחוז משרד הפנים, חיפה           

 פה חי  4394משרד מבקר המדינה, אגף ה', ת.ד.           


